
 

   Styrelseinformation COCKER SPANIELKLUBBEN  

2023-02-21 

 

 

Plats: Zoom 

Närvarande: Henrik Johansson, ordförande; Kerstin Johansson, vice ordförande; Ulrika 

Larefalk, kassör; Ingrid Olsson, ledamot; Annis Lindberg, ledamot; Angelica Nilsson 

Mansfield, ledamot. 

 

Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet för öppnat 19.11. 

 

Godkännande av dagordning 

Tillägg till dagordningen: 

Årets värvare/medlem 

Skötsel sekreterarmejl 

Med dessa tillägg godkändes dagordningen. 

 

Val av justerare 

Till justerare valdes Ulrika Larefalk. 

 

Godkännande av föregående protokoll 2023-01-28 

Föregående protokoll 2023-01-28 är signerat, godkändes och lades till handlingarna.  

Uppdrogs åt Annis att sköta sekreterarmejl. 

 

Godkännande av arbetsutskottets (AU) beslut 

Fanns inga beslut. 

 

Bordlagda ärenden  

Fanns inga bordlagda ärenden. 

 

Nästa möte 

Nästa möte blir 8/3 åter i Zoom (inför årsmötet). 

 

Skrivelser 

Ändrade regler skattefri bilersättning: Ersättning höjts till 25kr/mil, informationen noterades 

och lades till handlingarna. 

                      

Rapporter 

 

Ekonomi 

Balans- och resultaträkning 2022, Budget 2023 är skickade till revisorerna för revision. 

Uppdaterad BR och RR finns. Budget gicks igenom och fastställdes. 

Balans- och resultaträkning för januari 2023 noterades, och ekonomin är fortsatt stabil. 



Avtal hyra vilande avdelningar: Ulrika har upprättat ett avtal som styrelsen godkänner, och 

Angelica får i uppdrag att snygga till det. 

 

Kommitté (AK) 

Ögonpolicyn: SSVO har skickat oss svar där de tyvärr meddelar att de ej har tid att gå 

igenom våra avelsrekommendationer, men hänvisar oss till att följa ECVO:s 

rekommendationer. De hänvisar oss att kontakta SKK/AK för utlåtande angående PPM 

diagnoserna. Ingrid kontaktar SKK om detta. 

Hälsoprogram nivå 2: Ingrid ska göra klar ögonlysningsstatistik för december, och 

tillsammans med AK skriva klart till årsmötet. 

   

Kommitté (JK) 

SSRK funktionärsträff 22-23/4: Inväntar inbjudan med program.           

 

Medlem  

Medlemsstatistik: I januari har vi 1201 medlemmar.  

 

Kommitté (UtstK) 

Club Show 2023 

Domarpresentationer har inkommit och är klara. 

Planering fortsätter för att få allt klart med ÖKKL. 

 

Lokalavdelningar  

Cocker Sydost meddelat att de fr o m 18/2 är en vilande avdelning.  

Styrelsen beklagar detta djupt.      

 

Hemsida och FB 

Nättidning: Kerstin skriver dokument hur styrelsen jobbat med frågan under året. 

Årsmöte 2023: kallelse och Kerstins text om anmälan till årsmöte skickas till Eva som nu 

börjar lägga in det på hemsidan. Maria T tar emot anmälningarna.  

Digitalt årsmöte: Henrik undersöker vidare med de tekniska detaljerna. 

 

Kommitté (VspK) 

Ingen rapport. 

 

PR/Info 

Föreläsning skötsel och pälsvård: Kerstin har fortfarande inte fått svar från Rebecca G. 

 

Redaktionskommittén (RedaK) 

Ny redaktör från nr 2 är ej aktuell, då Henrik blir kvar som redaktör. 

Årets värvare startades upp under 2022, och vinnare ska utses. Annis kontaktar Maria T. 

 

Årsmöte 19 mars kl 13.00 

Motioner till CSK: Henrik skriver yttrande till motionerna. 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom som efter ändringar godkändes.  

Ingrid skickar ut den omgående för signering, och därefter till revisorerna. 

Verksamhetsplan gicks igenom som efter justeringar godkändes.  

Propositioner:  

Sponsring BPH: Styrelsen godkänner propositionen. 

Del av medlemsavgift till lokalavdelningarna: Styrelsen godkänner propositionen. 



Årets Cocker 

Kontaktpersonerna: Vid förfrågan kan vi glädja oss åt att samtliga kontaktpersoner fortsätter 

sköta poängberäkning för sina grenar även under 2023. 

Rosetter till Årets vinnare är beställda, och blomstercheckar är på gång. 

Allround VP: Styrelsen diskuterar om CSK, som så många andra klubbar, bör avveckla VP 

både till Årets Cocker och VP som tävlas om på Club Show.  

Beslutas att frågan ska tas upp på årsmötet, för att höra medlemmarnas åsikt. 

  

Stockholm Hundmässa 

Rapport skickad till CT som blir en helsida. 

  

My Dog 2023 

Rapport skickad till CT som blir en helsida. 

 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns. 

 

Avslutning 

Ordförande tackar för ett kreativt möte och avslutar detsamma 22.23. 

 

Vid protokollet 

Ingrid Olsson 

 

Justeras: 

Henrik Johansson, ordförande 

Ulrika Larefalk, justerare 

 

 
 


